

Title (en)

URINE BAG FOR MEN.

Title (de)

URINAUFFANGBEUTEL FÜR MÄNNER.

Title (fr)

SAC COLLECTEUR D'URINE POUR HOMMES.

Publication

EP 0267928 A1 19880525 (EN)

Application

EP 87902529 A 19870429

Priority

FI 862193 A 19860526

Abstract (en)

[origin: WO8707137A1] A urine bag intended for men comprises a bag member (1) and an adhesive tape (5), fitted adjacent to the inlet opening of said bag member and serving as a fastening means. The length of said adhesive tape is less than the circumference of the inlet opening of bag member (1) and the circumference of the inlet opening of said bag member is more than the external dimension of penis. Thus, when fastening the urine bag to penis, the extra portion of the circumference of the inlet opening of said bag member is crimped or folded around the penis. For positioning the urine bag, said adhesive tape is over part of its length (6) fastened to the outer wall surface of a bag member, the portion loose from the wall being provided with a removable cover strip (7). The adhesive tape is preferably made of an elastic material.

Abstract (fr)

Un sac collecteur d'urine pour hommes comprend un sac (1) et un ruban adhésif (5), disposé adjacent à l'ouverture d'admission dudit sac et servant de moyen de fixation. La longueur dudit ruban adhésif est inférieure à la circonférence de l'ouverture d'admission du sac (1) et la circonférence de l'ouverture d'admission dudit sac est supérieure à la dimension externe du pénis. Par conséquent, lorsqu'on fixe le sac au pénis, la partie supplémentaire de la circonférence de l'ouverture d'admission dudit sac est plissée ou pliée autour du pénis. Afin de permettre le positionnement du sac collecteur d'urine, ledit ruban adhésif est sur une partie de sa longueur (6) fixé à la surface de la paroi externe d'un sac, la partie détachée de ladite paroi étant pourvue d'une bande de recouvrement amovible (7). Le ruban adhésif est de préférence fabriqué en un matériau plastique.

IPC 1-7

A61F 5/453

IPC 8 full level

A61F 5/453 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61F 5/453 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8707137A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8707137 A1 19871203; EP 0267928 A1 19880525; FI 862193 A0 19860526

DOCDB simple family (application)

FI 8700056 W 19870429; EP 87902529 A 19870429; FI 862193 A 19860526